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 https://docs.google.com/docum
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Godkendt 

Godkendelse af dagsorden   

Meddelelser: Indbrud og hærværk 
 
 
 
 
 

 

Budgetudmelding forsinket pga. 
ny tildelingsmodel. Vi ved 
endnu ikke hvornår vi får en 
udmelding.  

 

Princip for efterreguleringer 

 
 
 
 
 
 
Velfærdens fundament 

 

 
Forskønnelse af SFO  

 

 

Pilotskoleprojekt 

 

 

Der har været “besøg” i en 
weekend, Politiet blev 
involveret, og vi har nu tæt 
kontakt til Vagterne, de 
runderer ekstra,vi får opsat 
kamera udenfor på begge 
matrikler.  
 
 
Budgetterne er forsinkede, da 
der er en ny tildelingsmodel. Vi 
får udmeldt budget på skolerne 
d. 2 april, og derfor er planen 
for skoleåret 25/26 forsinket. 
 
Vores budgetter bliver i 
fremtiden efterreguleret i juni, 
dvs. at vi skal melde elevtal ind 
i juni mdr. og er vi under 29 
elever på en årgang, udløser 
det økonomi til en klasse. Dette 
er vi obs på i den kommende 
fagfordeling.  
 
Præsentation, gennemgang og 
forklaringer til tegningerne vedr. 
velfærdens fundament. 
 
Der kommer nyt gulv i SFO, 
nye lofter, lamper og der males.  
Der er etableret rampe til 
kørestolsbrugere, hvilket vi er 
meget glade for.  
 
Odense Kommune har indgået 
et samarbejde med Torben 
Bloksgaard. Vi er blevet en af 
de skoler, der indgår i 
pilotprojektet. Vi skal sammen 
med ham være fælles om at 
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Elevråd “overskud” fra 
markedsdag 

 

 

Vandpost i ÆB 

 
MGP i Fraugde 

skabe en skole, der er endnu 
bedre til at være en skole for 
flere børn. Mange bliver 
segregerede - også fra vores 
skole. Vi skal igennem et forløb 
med fællesmøder, fælles 
indsatser og fokus på det 
pædagogiske og didaktiske 
arbejde 
 
Der er et overskud, og derfor er 
elevrådet blevet bedt om at 
melde ind med forslag til,  
hvordan 2000 kr. til alle 
årgange kan være med til at 
styrke fællesskabet i  
 
Der bliver etableret en 
vandpost i ÆB  
 
Igen i år har der været afholdt 
et vellykket MGP  
 

Fra Elevrådet  Opfølgning på: 
 
“Boller med smør” 
 
 
 
“mobilen i pauserne” 
 
 
 
 “handle i Brugsen” 

 
 
Vi har aftalt med Linda, at boller 
med smør kan købes for 8. kr.   
 
Vi fastholder som skole at 
mobilerne ikke hører til i pauser 
mv. Vi benytter dem kun når det 
giver mening ift. undervisning.  
 
Der er ikke truffet en endelig 
afgørelse vedr. dette. VIT tager 
det med videre.  

Årshjulet for skolebestyrelsens 
arbejde: 
 
 

 
 
 
 

Princip for klassedannelser 
 
Se hjemmesiden for en 
ikke-redigerbar udgave ;) 

 

Udarbejdelse af 
skolebestyrelsens årlige 
beretning skriftligt/stormøde 

En drøftelse af format og 
indhold 

Tina laver et udkast  

Skolebestyrelsen i næste 
skoleår 
 

Hvem går ud til sommerferien? 
 
 
 
 
 
 
Retningslinjer for valg? 
Suppleringsvalg? 
 

Gitte og Stine stopper ved 
udgangen af dette skoleår, da 
deres børn afslutter 9. klasse. 
Derfor afholder vi  
suppleringsvalg i maj. Skal de 
nye medlemmer vælges ind for 
1 eller 3 år? Eller efter aftale?  
 
Vi drøftede muligheden for 
fremadrettet at afholde forskudt 
valg. Hvilke fordele og hvilke 
udfordringer giver det. 
  

https://docs.google.com/document/d/1Dj7TuqzoPYNskVdVGMuzNCJW-L19tQu4/edit


Der vil også være plads til 
suppleanter. 
 
Vi vil gerne undgå at en meget 
stor del af 
skolebestyrelsesmedlemmerne 
bliver udskiftet på en gang.  
VIT følger op på dato for det 
forestående valg. Tina og Vit 
mødes om proces, formalia mv  
 

Nyt netværk for 
skolebestyrelser i Odense 
Kommune 

Stine giver kort referat af mødet 
3/3 

Odense Kommune faciliterer 
netværksmøder for SKB i 
Odense Kommune, Det er uden 
politisk deltagelse og der er 
ikke deltagelse af skoleledelser 
eller ansatte på de 
odenseanske folkeskoler, det 
var der tidligere.   
Der har været oplæg om 
skolebestyrelsesarbejdet og de 
obl. principper vi skal arbejde 
med.  
Der blev talt en del om, hvad 
formålet med netværket er, ved 
borde blev der talt om 
muligheden for at skolernes 
bestyrelser kunne dele viden og 
erfaring på tværs.  
Der var forslag om at lave et 
netværk til støtte af skolernes 
bestyrelser (lokalforening i 
“Skole og Forældre”)  
Næste møde er d. 5 maj 2025, 
hvor Stine deltager.  
Ifølge planen er der indkaldt til 
tre møder pr. år. 

Markedsdag  Fra skolens side er ønsket at 
vores elever i uge 39 er 
sammen på tværs af alder, 
afdelinger m.v  
At eleverne får produceret evt. 
noget til at sælge, noget at vise 
frem m.m.  
 
Som markedsdagen er pt. er 
der et stort fokus på 
årgangenes 
indtjeningsmuligheder og ikke 
så meget på elevernes udbytte 
af emneugen. 
 
Hvad mon børnene synes om 
markedsdagen 

Vi skal have en bedre plan for 
afvikling af emneuge 
programmet, så der er fokus på 
at se elevernes udstillinger.  
 
Vi skal se på tidsperspektivet, 
hvis der ikke er mulighed for at 
købe mad.  
Følger vi tidsplanen som den er 
nu, så er det vigtigt med 
madbod af en art.  
evt lav en pølsevogn 
 
Forslag om buffet i alle årgange 
og dermed ikke salg.  
 
Vi bør se på et nyt navn til 
arrangementet  
 

Pyntning - 9. årgangs sidste 
skoledag 

 

lærerne i UM har drøftet 
pyntning af skolen med KAA  
Det SKAL styres af voksne ift. 
hvad der må pyntes og med 
hvad.  

Der vil blive nedsat et 
oppyntningshold på tværs af de 
to klasser. De vil blive guidet af 
KAA og to lærere fra UM.  



 
Skolernes trafiktest ● gåprøve i 0.-1. klasse hvor 

eleverne gennem teori og 
praktisk træning i trafikken 
lærer at blive sikre 
fodgængere. 

● cyklistprøve i 5.-6. klasse 
hvor eleverne gennem teori 
og praktisk træning i 
trafikken lærer at blive 
sikre cyklister. 

● undervisning i risikofaktorer 
(Sikker Trafik LIVE/”360 
grader”) hvor eleverne 
gennem involvering og 
refleksion lærer om 
risikofaktorer og at træffe 
sikre valg i trafikken. 

Alle undervisningsmaterialer og 
tilbud ligger gratis tilgængelige 
på: www.sikkertrafik.dk/skole 

 

Ledelsen skal årligt melde ind 
til Rådet for sikker trafik ift. 
hvad vi underviser i, hvornår vi 
gør det og hvem der er 
ansvarlig for det.  
 
Vi skal på skolen sikre at der er 
trafiktovholder på denne 
opgave 
 
 
 

Nyt fra vandrørene Hvad rør sig i samtalerne om 
folkeskolen og Tingkærskolen i 
lokalsamfundet? 
 
Sker der noget på Facebook?  

 

Personalenyt  Uden elever og referat  
 

Eventuelt 
 

Legeplads i Birkum 
 
 
 
Skoleboden  
 
 
oplæg på Odeon  

Der kommer på begge 
afdelinger nye redskaber til leg 
og læring, og det er tiltrængt  
  
 

Punkter til næste møde:  Årsberetning   

Næste møde:   23. april i Birkum 
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